

Story Ideas



Edmundston, New Brunswick

“La Grande Grouille” - Fall Festival New Brunswick Botanical Garden

UNIQUE, MAGICAL AND SPECTACULOR!

The **N.B. Botanical Garden** presents a unique Fall Festival « La Grande Grouille et la magie de la foret »

The first weekend of **October**, each year, the New Brunswick Botanical Gardens in Saint-Jacques, N.B. presents a unique, magical and spectacular event. Magical forests, trails and gardens of the NB Botanical Garden will enchant you with not hundreds, but **thousands** of lighted, decorated, sculptured **pumpkins** and magical little **creatures** that will make you sing, dance and enjoy the magical effects of shimmering lights and fall foliage.

This **spectacular event** will not only make you realize the beauty of our gardens but also the calming, soothing and relaxing effect that lights and warming colors can have on your health and mind.

Let yourself be immersed by the orange dancing flames of thousands of lighted pumpkins that shiver with the breeze.

More than **8,000 people** attended this amazing fun fall gathering in 2014. We expect many more visitors every year with the growing popularity of this grandiose fall event.

2015 Dates: October 1st to 4th
www.jardinnbgarden.com

****Tourism Edmundston is very interested in hosting media interested in attending this event.**



Contact

Janice Arseneault
Tourism Coordinator
Edmundston Madawaska Tourism Office
janice@otem.ca
www.tourismedmundston.com
1-866-737-6766
Direct line: (506) 737-6924



www.facebook.com/tourisme.edmundston



www.twitter.com/visitedmundston

Suggestions d'articles

Edmundston, Nouveau-Brunswick

La Grande Grouille et la magie de la forêt Jardin Botanique du Nouveau-Brunswick

UNIQUE, MAGIQUE ET SPECTACULAIRE !

Le premier weekend d'**octobre**, Le **Jardin botanique du N.B.** présente un événement magique, grandiose et spectaculaire!

Vous serez émerveillé par la magie créée par des centaines voire des **milliers de citrouilles** sculptées, décorées et illuminées avec des bougies le long des sentiers du Jardin, la magie de la lumière à la tombée du jour est animée par de **curieux personnages** vedettes à chaque année.

Un évènement aussi **grandiose que spectaculaire**. Une fête **familiale** automnale unique au Nouveau-Brunswick, qui fait mieux connaître notre magnifique jardin et qui met en valeur les bienfaits de la lumière et des couleurs sur notre esprit, notre état d'âme et notre santé.

C'est plus de **8000 personnes** qui ont franchi les portes du Jardin botanique du N.B. en 2014 pour se laisser imprégner des décors et des tons de couleurs de rouge, de jaune et d'orange.

Sons, saveurs et couleurs au cœur du Quartier Saint-Jacques, à Edmundston. Un événement unique que vous ne voulez pas manquer!

Dates 2015 : 1 au 4 octobre

www.jardinnbgarden.com

****Tourisme Edmundston est très intéressé à accueillir les médias intéressés par cet événement.**

Contact

Janice Arseneault

Coordonnatrice du tourisme

Office du tourisme Edmundston Madawaska

janice@otem.ca

www.tourismemedmundston.com

1-866-737-6766

Ligne directe: (506) 737-6924



Tourisme
Edmundston
& région



www.facebook.com/tourisme.edmundston



www.twitter.com/visitedmundston